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Zápis  z jednání  Kontrolního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi

t konánf:

konání:

12.12.2018

MěÚ  Soběslav,  místnost  308, kontrolní  oddělení  -  intemí  audit

mru  :

ě kontrolnfho  výboru:  Ing. Iveta  Matějů

enové František  Dukát

Mgr.  Radek  Fiala

Václav  Nedvěd

Jaroslav  Himpan

osté:

isovatelka: Miloslava  Samcová

věřovatel  zápisu: Jaroslav  Himpan

ontrolní  výbor  se poprvé  sešel v novém  složení  po volbách.  (dle  prezenční  listiny).

Byla  domluvena  organizace  a četnost  schůzek  Kontrolniho  výboru  a způsob  komunikace

iezi  členy  Kontrolního  výboru.

Bývalý  předseda  informoval  o způsobu  práce  předchozího  výboru.  Bylo  dohodnuto,  že

ontrolní  výbor  bude  kontrolovat  veškerá  usnesení  Zastupitelstva  n'iěsta  a Rady  města

novém  volebním  období  a dále  další  podněty,  které  budou  na KV  vzneseny.

Kontrola  jednotlivých  usnesení  nebude  dělena mezi  č]eny,  a]e  postupoyat  se bude

rolečně.  Pro  tyto  účely  si vyžádá  předsedkyně  kontrolnílio  výboru  podrobné  zápisy

přílohami  ze zasedání  RM  a ZM  a zajistí  jejich  distribuci  mezi  členy.

Na  následující  schůzce  KV  bude  probíhat  kontrola  usnesení  na základě  těchto  dokumentů.

ároveň  bylo  navrženo  a schváleno  datum  příští  schťizky  KV  na  16.1.2019  v 16 00 hod

kanceIáři  308 MěÚ v Soběslavi.

Byl  vznesen  podnět  k problematice  parkování  ve městě.  V této souvislosti  bude  požádán

iístostarosta  města  (který  by měl  být  na následujícím  zasedání  zastupitelstvu  města  pověřen

roblematikou  dopravy  ve městě)  k účasti  na příští  schůzce.  Pozvánku  obdrží  od předsedkyně

V.

abulka  kontaktů  na členy  KV  bude  aktualizována  a rozeslána  členům  KV.

První  organizaění  schůzka  Kontrolního  výboru  byla  ukoněena  v 17  hodin

Zapsala:  Miloslava  Samko'vá

V Soběslavi  12.12.2018

Ing.  Iveta  Matějťi Jaroslav  Himpan

ověřovatel  zápisu



Intemř

Datum  příštího  jednání  KV bude určeno  podle  výsledku  hlasování  v internetové

aplikaci  Srazovník  (odkaz  zašle  Ing. Matějů)  a mělo  by být až po následujícím

zasedání  ZM.

Jednání  KV  bylo  ukončeno  v 17:  I O hod.

Zapsala:  Miloslava  Samcová

V Soběslavi  16.1.2019

Ing. íveta  Matějů

předsedkyně  KV

Václav  Nedvěd

ověřovatel  záoisu


